
Aan de (plv.) afgevaardigden van alle verenigingen van de LiSB die met tenminste een team deelnemen aan de 

lopende bondscompetitie en voorzover het emailadres te vinden is op < www.lisb.nl/verenigingen > , met het 

voorbehoud daarop “Momenteel zijn er werkzaamheden aan het verenigingsoverzicht.” 

Aan het bestuur van de LiSB 

 

Geachte Dames en Heren Afgevaardigden, Geacht Bestuur,  

 

Aan de vooravond van de komende ALV wil ik bij deze  

 

niet alleen ten volle adhesie betuigen met de brief van de heer René Coenjaerts (Agendapunt 6 Wedstrijdzaken, 

sub a) LiSB-Bondscompetitie, Bijlage Reactie SV Schaesberg) inzake het tweede lid van het bestuursvoorstel : 
“ Alle teams in alle klassen bestaan uit 6 personen De meeste verenigingen lijken voor het idee om in alle klassen met 6 personen 

te spelen. Het voorstel is om het oorspronkelijke idee van toenmalig Competitieleider LiSB Paul Peters om in alle klassen met 6 

personen te spelen met ingang van het komende seizoen door te voeren. ” 

 

maar ook u allen ten stelligste en zeer dringend verzoeken het voorstel te verwerpen (resp. in te trekken). 

 

De voornaamste argumenten en overwegingen staan in de twee lijsten met elk drie punten in bovengenoemde 

brief. Maar ook wat (op nog geen week na precies) vijf jaar geleden is betoogd blijft onverminderd gelden, de 

situatie is niet wezenlijk veranderd en alleen maar verslechterd. 

 

Ik moge u adviseren nog even terug te gaan naar de bron. Gelukkig is dat eenvoudig via de volgende stappen, 

waarbij ik de aldaar aanklikbare tekst heb onderstreept en de tussenstappen heb genummerd : 

 

1. Ga op www.lisb.nl/component/k2/item/1254-uitnodiging-alv-18-april [1] naar “AGENDA ALV 18-04-2015” 

2. Op de regel daarboven staat : “Zie verder: Vergaderstukken 2009 – heden” [2] 

3. U komt op een pagina met “Vergaderstukken Algemene Vergaderingen ... 2010 ... 24-04-2010 ...” [3] 

Daar ziet u het verslag “Vlotte en goedbezochte vergadering Gemaakt op zaterdag 24 april 2010 03:00 ...” 

Scrol omlaag tot deze alinea (waaruit overigens en passant blijkt dat bovengeciteerde passage “het oorspronkelijke 

idee van toenmalig Competitieleider LiSB Paul Peters om in alle klassen met 6 personen te spelen” niet strookt met de feiten) : 
“Enkele voorstellen (zie agenda) werden aangenomen. Wat langer werd stilgestaan bij het punt met betrekking tot de grootte van de 

teams in de 1e klasse van de LiSB-Bondscompetitie (agendapunt 10). Hieromtrent werd besloten dat er geen verandering komt; de 

teams in de 1e klasse zullen blijven bestaan uit 8 spelers. Er werd besloten dat er een groepje komt dat zich zal buigen over enkele 

vragen, o.a. is een team verplicht te promoveren?; het aantal promovendussen terugbrengen? Voor dit groepje stelden zich tijdens de 

vergadering reeds twee personen beschikbaar, t.w. Peter Simonis uit Grathem en Fred Schotanus uit Oirsbeek. Mogelijk zijn er ook 

mensen in de reeds bestaande reglementenklankbordgroep die interesse hebben om in deze groep (onder leiding van competitieleider 

Paul Peters) zitting te nemen. Ieder kan zich hiervoor melden bij Paul Peters. 

Hier onder de agenda plus de diverse bijbehorende stukken.”  

4. Download tot slot de bijlagen bij agendapunt 10 : 
10 B  Voorstel teamgrootte teams 1e klasse LiSB-Bondscompetitie  BIJLAGE 16 

      Brief uit 1940 van Kerkrade  BIJLAGE 17 

      Brief dhr. Kwee Tjoe Liong, lid MSV-VSM  BIJLAGE 18  

      Brief dhr. René Coenjaerts, lid SV Schaesberg  BIJLAGE 19 

      Brief dhr. Toine Janssen, secretaris Blerickse SV  BIJLAGE 20 

      Brief dhr. Eddy Thewis, voorzitter HSDV  BIJLAGE 21 

Voor de volledigheid zij vermeld dat ik mij indertijd na dit verslag heb aangemeld voor het “groepje ... dat zich zal 

buigen over enkele vragen, o.a. is een team verplicht te promoveren?”, maar dat daarin weinig tot geen activiteiten zijn 

ontplooid. 

 

Verzoeke mij niet euvel te duiden dat ik de rol van Ca(ï)ssandra op me neem door te eindigen met een citaat 

van de Themabijeenkomst annex ALV van 25 mei 2013 : 

(a) De externe competities moeten anders, anders is het over een paar jaar afgelopen en uit.  
en dat ‘anders’ is heel wat anders dan eenvoudigweg de teamgrootte van promotieklasse tot en met derde klasse 

te uniformeren op zestallen. 

 

Met hoogachting, 

Kwee TjoeLiong (Maastricht, Amsterdam) 

http://www.lisb.nl/component/k2/item/1254-uitnodiging-alv-18-april

